
Modtaget den 11/09-2023 

Forslag 2 til Beboermøde 2023. 
 

Bestyrelsen stiller forslag om at opgradere parkeringsløsning til en halv digital 

løsning. 

Baggrund for forslaget: 

Parkeringsordningen har nu kørt med succes i 2 år, og som en del af evalueringen, samt 

efterspørgsel fra nogle beboere, vil bestyrelsen i samarbejde med parkeringsudbyder 

arbejde videre med at digitalisere gæstekort, så man ikke skal ud med et fysisk kort. Dette 

vil dog stadig være gyldigt. 

Forslag: 

Alle gæstekort laves digitale, og beboerlicenser bibeholdes. 

a. Det giver den enkelte beboer mulighed for at registrere sine gæster digitalt, 

så man ikke skal ud med P-billet. Beboernes biler skal stadig have et fysisk 

kort. 
 

Bestyrelsen ønsker stadig at beholde vores egne licenser, da det giver et bedre overblik for 

os og vagten.  

(INFO: Afdelings teksten vil blive ændret mod næste fornyelse.) 


